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دیدگــــــاه
محکمه فوتبال در خواب است 

کادرفنی تیم پرسپولیس در وضعیت بغرنجی قرار گرفته 
است. آنها توانسته اند به رغم مشکلات متعددی که وجود 
دارد تیم را در کورس قهرمانی رقابت های لیگ برتر فوتبال 
ایران و جام حذفی حفظ کنند ولی مشکلات مختلفی نظیر 
فقدان زمین تمرین مناسب یا پرداختی تنها ۲۰ درصدی به 
اعضای تیم باعث شده تا نتوانند آن طور که مدنظرشان است 
تیم را با آرامش جلو ببرند. فراموش نکنیم همین مشکلات 
مدیریتی باعث شد تا پرسپولیس از حضور در مرحله گروهی 
لیگ قهرمانان آسیا ۲۰۲۲ محروم شود در حالی که در 
سال های اخیر تیم سرخ پوش دو بار تا مرحله فینال این 
رقابت ها پیش رفته بود. آنهایی که مسئولیت انتخاب اعضای 
هیات مدیره و مدیرعامل باشگاه پرسپولیس را بر عهده 
داشتند چرا برخوردی با کسانی که مقصر دردسرهای فراوان 
این روزهای باشگاه هستند، نداشتند. مگر این افراد را شما 
انتخاب نکردید که پس از برکناری یا استعفای آنها، به خاطر 
لطمه هایی که به باشگاه زدند، مواخذه نمی شوند. به جای آنکه 
مقصران بدبختی های اقتصادی و مالی پرسپولیس محاکمه 
شود آنها به راحتی مشغول زندگی روزمره خود هستند و 
جوابگوی مشکلات نیستند. تازه برخی از این اشخاص سمت 
مدیریتی بهتری هم گرفته اند. این افراد باعث شده اند چنین 
مشکلاتی برای باشگاه به وجود بیاید ولی هرگز برخوردی با 
چنین اشخاصی نمی شود و برای همین هر فردی دوست دارد 
در کادر مدیریتی پرسپولیس حضور داشته باشد. بسته شدن 
پنجره نقل وانتقالاتی یکی از مشکلات بزرگ برای هر 
باشگاهی است. پرسپولیس به تازگی توانسته از این دردسر 
نجات یابد ولی بدهی های انباشته شده از گذشته باردیگر 
باشگاه را در خطر محرومیت جدیدی قرار داده است. بدهی 
به اوساگونا و استوکس کم بود، پس از آن بدهی به باشگاه 
پدیده قطعی شد، حالا خبر رسیده رادوشویچ نیز از باشگاه 
شکایت کرده و در آینده ای نه چندان دور فیفا حکم جدیدی 
را علیه باشگاه صادر خواهد کرد. از سویی مشکلات مالی برای 
پرداخت مطالبات اعضای تیم وجود دارد، آنها توانسته اند 
تیم را در کورس قهرمانی حفظ کنند ولی متاسفانه تنها ۲۰ 
درصد از پول خود را گرفته اند و حتی از فصل قبل طلبکار 
هستند. باید افرادی که باعث شده اند این مشکلات ایجاد شود 
توبیخ و بازخواست شود اما راست راست می گردند و خبری از 
تنبیه عوامل خسارات متعدد باشگاه نیست. به جای جرائم و 
محکومیت ها در حال گذران زندگی هستند و محکمه فوتبال 
در خواب است. به صراحت می گویم اگر برخورد شدیدی با 
عوامل هدررفتن بیت المال نشود و مسببان فجایع مدیریتی 
در باشگاه های پرسپولیس و استقلال به جزای تصمیمات غلط 
خود نرسند هر شخصی که یک دوره کوتاه مدیریتی گذرانده، 
برای گرفتن سمت های مدیریتی در این دو باشگاه داوطلب 
می شود. چون هر اشتباهی هم بکند خبری از محکومیت 
نیست. همچنین بحث واگذاری استقلال و پرسپولیس به 
بخش خصوصی نیز به هیچ عنوان رخ نمی دهد. من مطمئن 
هستم روزی می آید کنفدراسیون فوتبال آسیا که این فصل 
حذف سه باشگاه ایران را به خاطر نگرفتن مجوز حرفه ای از 
لیگ قهرمانان آسیا رقم زد، این بار به هیچ باشگاهی از ایران 
اجازه حضور را در مسابقات برون مرزی نمی دهد مگر اینکه 
خصوصی اداره شود. در نتیجه باشگاه های ایرانی اگر خصوصی 

نشوند باید خواب حضور در لیگ قهرمانان آسیا را ببینند. 

فارس: باشگاه فولادخوزستان خواستار رشید مظاهری و 
آرش رضاوند در ازای انتقال صالح حردانی به استقلال شده 
و طی روزهای گذشته شایعات زیادی پیرامون نهایی شدن 
این انتقال مطرح شده است. در شرایطی که بحث عنوان شد 
حضور مظاهری در فولاد تقریبا قطعی شده اما این بازیکن در 
تمرین تیمش حضور پیدا کرد. مظاهری جزو بازیکنانی است 
که تست کرونای آنها منفی شده و در کنار سایر بازیکنانی که 
در سلامتی هستند هستند تمرین می کند. محمدرضا آزادی 
و فردین رابط بازیکنانی هستند که در تمرین این تیم شرکت 
نکردند. هر دو بازیکن با استقلال قرارداد دارند و برای جدایی 

باید از این باشگاه رضایتنامه دریافت کنند. 

فوتبــالداخلــی

 میکل آرتتا که در مقاطع مختلف بارها به دلیل نتایج 
ضعیفی که آرسنال کسب کرده بود، در آستانه اخراج شدنش 
از این تیم قرار داشته اما هر بار موفق شده به نوعی این تیم 
را از بحران خارج کند، حالا به نظر می رسد که مدیران این 
باشگاه انگلیسی در نظر دارند قرارداد جدیدی را به او ارائه دهد. 
سران باشگاه آرسنال به دنبال تمدید قرارداد آرتتای 39 ساله 
هستند. طبق این گزارش؛ آرسنالی ها قصد دارند قرارداد دو 
ساله جدیدی را به سرمربی اسپانیایی خود پیشنهاد دهند، 
این در حالی است که آرتتا هم از ماندنش در آرسنال استقبال 
می کند. باشگاه منچسترسیتی، آرتتا را به عنوان گزینه ای برای 
جانشینی پپ گواردیولا می بیند، کسی که اعلام کرده با پایان 
قرارداد فعلی اش در پایان فصل آینده، من سیتی را ترک خواهد 
کرد. آرسنالی ها هم برای اینکه منچسترسیتی را در انجام این 
کار ناکام بگذارند، قرارداد جدیدی را به آرتتا پیشنهاد خواهند 
داد. میکل آرتتا که در سال ۲۰16 وارد عرصه مربیگری شد و 
کارش را با دستیاری پپ گواردیولا در منچسترسیتی آغاز کرد، 
در سال ۲۰19 از این تیم جدا شد و اولین تجربه 
سرمربیگری اش را با آرسنال آغاز کرد. او که تا 
سال ۲۰۲3 با آرسنال قرارداد دارد، تاکنون این 
تیم را به یک قهرمانی در جام حذفی انگلیس 
و یک قهرمانی در جام خیریه انگلیس رسانده 
است. در صورتی که آرتتا قرارداد جدیدی را 
با آرسنال امضا کند، دستمزد سالیانه اش 
که در حال حاضر 5 میلیون پوند در 
سال است، افزایش پیدا خواهد کرد. 
آرسنال با سرمربیگری میکل 
آرتتا در حال حاضر با 35 امتیاز 
در رده ششم جدول رده بندی 

لیگ برتر انگلیس جای دارد. 

بیــنالمــلل

حمیددرخشان
 کارشناس فوتبال 

مسی تابستان امسال از بارسلونا جدا و به عنوان بازیکن آزاد به 
پاری سن ژرمن منتقل شد؛ اما به نظر می رسد که نتوانسته هنوز 
با ترکیب این تیم سازگار شود. ابتلای او به کرونا در تعطیلات 
کریسمس نیز کار را برای او دشوارتر کرد و این بازیکن چند 
هفته ای است که نتوانسته برای تیمش به میدان برود. با این 
 PSG حال این ستاره آرژانتینی از انتقادهایی که از حضورش در
می شود چندان راضی و خوشحال نیست و این موضوع را به 
کارشناس شبکه اسکای اسپورت نشان داده است. کاراگر پس از 
  «Mondayشکست واتفورد برابر نوریچ گفت: »پس از برنامه

 »Football Nightبود که پیامی خصوصی روی اینستاگرامم 
دریافت کردم. این پیام از سوی خود مسی بود. دوست ندارم 
این پیام های خصوصی را نشان دهم اما او اساسا من را الاغ 
خطاب کرد.» انتقاد کاراگر از مسی و مطرح کردن این موضوع 
که او نتوانسته در ترکیب PSG جا بیفتد به مذاق این ستاره 
آرژانتینی خوش نیامده است. این ادعای کاراگر باعث شد که 
گری .نویل، دیگر مفسر این شبکه، به همراه دیو.جونز، مجری 
این برنامه، نتوانند جلوی خنده شان را بگیرند اما این مدافع 
سابق لیورپول ادامه داد: »اگر مسی آن برنامه را دیده پس 

امیدوارم این برنامه را هم ببیند چون لیونل، من واقعا دوستت 
دارم. تو بهترین بازیکن تاریخ هستی.» کاراگر با اشاره به شرایط 
این بازیکن ادامه داد: »بپذیر که تو در این تیم جا نیفتادی. تو به 
اندازه کافی خوب بازی نکرده ای، حتی اگر در تابستان قهرمان 
کوپاآمه ریکا شده باشی. این اتفاق برای اینکه محمد صلاح از 
ترکیب منتخب سال فیفا بیرون بماند کافی نیست.» پیش از 
این عدم حضور صلاح و لواندوفسکی در میان آرای مسی نیز 
جنجال زیادی به پا کرده بود این مفسر شبکه اسکای اسپورت 
درواقع به عدم حضور محمد صلاح در ترکیب منتخب سال 
1۲۰۲ اشاره دارد که از سوی فیفا اعلام شد، اتفاقی که تعجب 
بسیاری را به دنبال داشت که این بازیکن مصری جز 3 نامزد 

نهایی دریافت جایزه بهترین بازیکن سال قرار داشت. 

توهین باورنکردنی »مسی« به مفسر معروف

رقابت های  دوم  نیم فصل  آرمان ملی: 
لیگ برتر دیروز با انجام دو دیدار آغاز شد. تیم 
سپاهان در اولین دیدار این هفته به مصاف 
مس رفسنجان رفت و تیم های پرسپولیس و 

فولاد دیگر دیدار را برگزار کردند. 
 باخت مدعی 

در آغاز نیم فصل دوم لیگ برتر دیدار مس و 
سپاهان در حالی آغاز شد که در همان ابتدای 
بازی و تنها چند ثانیه بعداز سوت آغاز، این 
سپاهان بود که روی اشتباه مدافع مس و 
فرصت طلبی مغانلو به گل رسید. این گل 
زود هنگام می توانست کار سپاهان را در این 
دیدار راحت کند و با کنترل بازی و یک دفاع 
منسجم پیروزی برای زردپوشان حفظ شود؛ 
اما اینگونه نشد و تیم سازمان یافته و هجومی 
مس قبل از پایان نیمه اول به بازی برگشت و با 
۲ گل منشأ از شکست، پیروزی ساخت. مس 
که کاملا در تحت فشارگذاشتن دفاع سپاهان 
و فرصت سازی بعداز خوردن گل موفق عمل 
کرد بعداز زدن ۲ گل در دفاع و کنترل بازی نیز 
موفق بود و اجازه موقعیت سازی به سپاهان 
نداد. سپاهان به غیر از زمانی که روی اشتباه 
مدافع حریف به گل رسید، در سایر دقایق بازی 
کاملا در بازیسازی و خلق موقعیت ناکام بود و 
در حالی که ضعیف ترین بازی فصل خود را به 
نمایش می گذاشت روی یک حمله سریع از 
سوی مسی ها، گل سوم را هم دریافت کرد تا 

یک بازنده تمام عیار در سرچشمه کرمان لقب 
بگیرد. بدین ترتیب و با این شکست سنگین در 
ابتدای نیم فصل دوم سپاهان تقریبا امیدهای 
قهرمانی در لیگ را هم از دست داد تا از حالا 
به بعد رقابت سپاهان در لیگ تنها برای کسب 

سهمیه آسیایی باشد. 
 صحبت های محرم 

محرم نویدکیا پس از شکست 3 بر یک 
مس رفسنجان مقابل سپاهان اصفهان گفت: 
یک نیمه اول بسیار بد داشتیم. با وجود اینکه 
دقیقه یک گل زدیم و باید شرایط مان بهتر 
می شد و با اعتمادبه نفس بازی می کردیم، 
نمی دانم چرا نیمه اول را اینگونه از دست 
دادیم. وی افزود: روی اشتباهات خیلی 
بچه گانه  به حریف موقعیت دادیم و خیلی هم 
نتوانستیم موقعیت سازی کنیم. در نیمه دوم 
به نسبت بهتر بودیم، اما آن بازی که همیشه 
از ما انتظار می رفت، نبود. باید به تیم مس 
تبریک گفت، آنها لیاقت بردن و کسب سه 
امتیاز را داشتند. خیلی خوب بازی کردند و 
با تمام وجود برای تیم شان جنگیدند. بازی 
خوبی انجام ندادیم که بخواهم اینجا دفاع 
کنم و باید این واقعیت را بگویم که خودم، 
کادرفنی، مدیریت و بازیکنان از باخت های 
اخیر واقعا ناراحت هستیم. سرمربی سپاهان 
خاطرنشان کرد: آمده بودم اینجا که به تیمم 
کمک کنم، اما شرایط خوب خیلی پیش 

نمی رود. از سال گذشته تا الان سعی کردیم 
برنامه ریزی بهتر و سازماندهی خوب باشد و 
کارهای تمرینی، روحی، روانی و آنالیز و... را 
خیلی دقیق انجام می دهیم، اما آن بازدهی ای 
که باید باشد حاصل نشده است. باید بهتر 
از این باشیم و شرمنده هواداران هستیم. 
در سپاهان بازی کردن و مربی بودن، لیاقت 
می خواهد و باید واقعا برای آن تلاش کرد، از 
جان مایه گذاشت. در این چند روز تعطیلی 
تصمیماتی می گیریم که به صلاح باشگاه و تیم 
باشد تا هواداران را بیش از این ناراحت نکنیم. 

 پرسپولیس
در چارچوب رقابت های هفته شانزدهم 
لیگ برتر فوتبال، از ساعت 1۸ تیم های 
پرسپولیس و فولاد در ورزشگاه آزادی به 
مصاف یکدیگر رفتند که این دیدار در نیمه 
دوم با نتیجه یک بر صفر به سود قرمزهای 
پایتخت به پایان رسید. در نیمه اول دو تیم 
بازی را هجومی آغاز کردند و این تیم فولاد 
بود که موقعیتهای زیادی را روی دروازه 
پرسپولیس خلق کرد.آنها در چند موقعیت 
می توانستند دروازه لک را باز کنند اما بی 
دقتی بازیکنان فولاد باعث شده توپ به بیرون 
برود. در ادامه پرسپولیس رفته رفته توپ 
و میدان را در اختیار گرفت و موقعیتهای 
متعدد روی دروازه شاگردان نکونام ایجاد 
کرد و حتی در یکی از آنها ترابی از روی یک 

کاشته توپ را به تیر فولاد زد اما در نهایت این 
دیدار با نتیجه بدون گل در نیمه اول به پایان 
رسید. در نیمه دوم قرمز پوشان توانستند با 
تغییرات در چینش نفرات حملات بیشتری را 
روی دروازه فولاد خلق کنند و در یکی از این 
حملات پرسپولیس توانست توپ را وارد دروازه 
فولاد کرده و برنده این دیدار باشد. در یکی 
دو صحنه مشکوک قرمزها اعتقاد به خطای 
پنالتی داشتند اما داور چنین نظری را نداشت 
و با اینکه این دیدار موقعیتهای زیادی داشت 
اما با همان تک گل عبدی پایان یافت. یحیی 
گل محمدی بعد از دیدار پرسپولیس مقابل 
فولاد اظهارداشت: بازی زیبایی بود، شروع 
بدی داشتیم، فولاد در 15 دقیقه ما را تحت 
فشار گذاشت و حتی می توانست به گل برسد. 
رفته رفته خودمان را پیدا کردیم و در نیمه 
دوم فقط چند ضربه ایستگاهی به ما شدند. 
بازیکنان ما واقعا زحمت کشیدند چون فولاد 

تیم خوب و سازمان یافته ای است.
 رقابت های امروز

رقابت های هفته شانزدهم امروز هم پیگیری 
می شود. آلومینیوم اراک به مصاف پدیده 
می رود. نفت در مسجدسلیمان میزبان پیکان 
است. ذوب آهن هم در فولادشهر به مصاف 
صنعت نفت می رود. در دیگر دیدار امروز، تیم 
فوتبال تراکتور در نخستین بازی نیم فصل دوم 
خود به مصاف تیم گل گهرسیرجان می رود. 
سرخپوشان تبریزی در مرحله انتقال مالکیت 
باشگاه از زنوزی به شرکت مس سونگون 
هستند. با توجه به نتایج ضعیف تراکتور، سولدو 
سرمربی سرخپوشان جایگاه متزلزلی دارد و 
اگر تیمش نتواند برابر تیم گل گهرسیرجان 
به برتری برسد شاید از سمتش برکنار شود. 
البته گفته می شود تا زمانی که مالکیت باشگاه 
تراکتور انتقال پیدا نکند تغییر و تحولات در 
کادرفنی این تیم تبریزی رخ نمی دهد. در 
آن طرف، تیم فوتبال گل گهر با رتبه هشتم 
نیم فصل اول را به پایان برد. همچنین این تیم با 
شکست برابر تیم نساجی از گردونه رقابت های 
جام حذفی کنار رفت. شاگردان قلعه نویی 
تمرکز خود را معطوف به بازی های نیم فصل 
دوم کردند تا در این رقابت ها رتبه خوبی کسب 
کنند. بازی رفت این ۲ تیم با نتیجه ۴ بر یک به 

نفع تیم گل گهر به پایان رسید.

در هفته شانزدهم لیگ برتر 

شکست سنگین سپاهان؛ برد پرسپولیس

آرمان ملی: شاگردان مانوئل مونتایا فرناندز در جریان مسابقات 
هندبال قهرمانی مردان آسیا مقابل عراق به برتری رسیدند. 

 برتری مقابل عراق 
ملی پوشان هندبال ایران در نخستین بازی خود از مرحله 
اصلی مسابقات هندبال قهرمانی آسیا عربستان مقابل عراق 
به میدان رفتند. این بازی در نیمه دوم پایاپای پیش رفت و در 
نهایت با نتیجه ۲۸ بر ۲5 به سود ایران به پایان رسید. نیمه اول 
این بازی 16 بر 1۲ به سود ملی پوشان هندبال ایران به پایان 
رسید. محمد سیاوشی کل دو نیمه درون دروازه ایران قرار داشت 
و سیوهای خوبی را به نمایش گذاشت. تیم ملی هندبال ایران در 
مرحله گروهی این مسابقات با هند، استرالیا و عربستان همگروه 
بود که با برد مقابل همه حریفانش به عنوان سرگروه به مرحله 
اصلی راه یافت. شاگردان مانوئل در مرحله اصلی با عراق، کویت 

و بحرین همگروه هستند. 
 مسابقات 

بیستمین دوره رقابت های هندبال قهرمانی مردان آسیا و 
انتخابی مسابقات قهرمانی جهان لهستان ۲۰۲3 از ۲۸ دی تا 
11 بهمن به میزبانی عربستان با حضور 16 تیم در چهار گروه در 
حال برگزاری است. پنج تیم اول این مسابقات جواز حضور در 
مسابقات قهرمانی جهان لهستان را کسب خواهند کرد. تیم ملی 
ژاپن به دلیل ابتلای برخی بازیکنانش به امیکرون از حضور در 

این مسابقات انصراف داد. شاگردان مانوئل روزدوشنبه از ساعت 
1۴و3۰ مقابل کویت صف آرایی خواهند کرد. آخرین بازی ایران 
در این گروه روز چهارشنبه مقابل بحرین خواهد بود. ملی پوشان 
کشورمان در سه مسابقه قبلی خود به ترتیب از سد تیم های 
استرالیا، هند و عربستان گذشتند. امیدرضا سرپوشی، محمد 
سیاوشی، علی رحیمی کازرونی، مجتبی حیدرپور، محمدرضا 
کاظمی، یونس آثاری، محمد کیانی، محمدعلی قاسمی، یاسین 
کبیریان جو، کیارش طاهری، محمد غلامی، سجاد استکی، 
سید مهدی موسوی، مهرداد صمصامی، شهاب صادق زاده، 
حسین جهانی، جلال کیانی، پویا نوروزی نژاد، محمدرضا اورعی 

و احسان ابویی نفرات اعزامی به این مسابقات هستند. 
 صحبت های سرمربی 

مانوئل مونتایا فرناندز سرمربی تیم ملی هندبال ایران در 
کنفرانس خبری پس از پیروزی برابر عراق در مرحله دوم 
بیستمین دوره رقابت های هندبال قهرمانی آسیا اظهارداشت: 
ما با یک عملکرد خوب در دفاع شروع کردیم و به نظر من در 
پایان نیمه اول نتیجه را خیلی خوب به نفع خود تمام کردیم، 
اما عراق یک تیم جنگجو است و از دقیقه 16 روند بازی را در 
دست گرفت. سرمربی تیم ملی هندبال کشورمان افزود: حریف 
ضدحملات خوبی در بازی زد و همچنین خیلی خوب در مقابل 
دفاع ما حمله کرد تا جایی که بازی تا لحظات آخر پایا پای بود اما 

در نهایت توانستیم در لحظات آخر روند گل های عراق را قطع 
کنیم و نتیجه بازی را به نفع خود تمام کنیم. فرناندز ادامه داد: ما 
مدتی پیش بازی دوستانه ای در مقابل این تیم داشتیم که تقریبا 
شبیه به بازی با عراق بود. آن بازی نیز تا لحظات آخر پایا پای بود. 
بازی دوستانه تجربه خوبی برای هر دو تیم بود. عراق یک تیم 
باکیفیت ورزشی است؛ البته که شرایط بازی دوستانه متفاوت 
است. وی گفت: ما موفق شدیم در سه بازی اول مرحله مقدماتی 
پیروز میدان باشیم اما راه و جنگ های زیادی در پیش داریم . 
عراق را هم بردیم و باید تلاش کنیم که بحرین و کویت را نیز 
ببریم. می دانیم این کار بسیار سخت است ولی ما اینجا هستیم 

تا برای هدفمان بجنگیم. اینجا هستیم تا بجنگیم. 

»عراق« هم قربانی هندبال ایران شد! 

      هازارد
2 نشریه مادریدی مارکا و آ.اس تیتر  خود را به 
صعود رئال مادرید به مرحله بعدی کوپادل ری با 
درخشش ادن هازارد اختصاص داده اند. هازارد موفق 
شد گل پیروزی بخش را به ثمر برساند و صعود این 

تیم را رقم بزند.

      پیشنهاد
طبق اعلام یک رسانه شباب الاهلی 2 بار پیشنهاد 
سلتیک را رد کرد؛ ولی سلتیک با پیشنهاد جدید 4.5 
میلیون یورویی به دنبال کسب رضایت الاهلی است. 
شباب الاهلی در این فصل قائدی و نوراللهی را در 

اختیار دارد.

            مصدومیت دوباره 
نهایی  نیمه  در  که  بارسا  بازیکن  فاتی  آنسو 
سوپرکاپ برابر رئال به میادین برگشته بود برابر 
بیلبائو بار دیگر مصدوم شد. در نیمه دوم فاتی به دلیل 
تقاضای  گرفته،   با چهره ای  مصدومیت عضلانی 

تعویض کرد. 

ت
شــ

سنو
عک

لیگ برتر در این دوره از رقابت ها از کیفیت 
خوبی برخودار نیست. غلامرضا فتح آبادی، 
پیشکسوت فوتبال کشورمان در این خصوص 

صحبت کرد. 
کیفیت  خصوص  در  شما  نظر   

لیگ برتر چیست؟
لیگ پویایی به آن شکل نداریم. در حالی که 
15 هفته از لیگ گذشته اما هیچ تیمی فوتبال 
جذابی ارائه نمی دهد و شاهد بازی های زیبایی 
نیستیم. این لیگ باید در سال منتهی به 
جام جهانی محصولات زیادی داشته باشد و 
خیال ما را بابت تیم ملی راحت کند اما چنین 
چیزی را شاهد نیستیم. مربیان باید به روز 
شوند و دانش خود را بالا ببرند. به طورکلی 
شاهد یک چرخه از مربیان هستیم که دائما 

تیم های خود را تعویض می کنند. 
 سطح فنی لیگ پایین آمده!

افت  گذشته  به  نسبت  امسال  لیگ   
نکرده، بلکه سال به سال شاهد افت هستیم. 
به طور مثال آیا پرسپولیس همان کیفیت 
سال های گذشته را دارد؟ برانکو پایه این تیم 
را ساخت اما در اوج رفت. کالدرون بازهم در 
حال ساخت وساز بود که رفت و تیم به یحیی 
رسید. قطری ها به سراغ ژاوی می روند و هزینه 
می کنند. ما به سرعت بدهکار مربیان خارجی 
می شویم و دست به دامان وزارت ورزش. 
امیدوارم مشکلات حل شود و تیم های تهرانی 
به اوج برسند. از لحاظ فنی به نظر من سپاهان 
یک سروگردن از دیگر تیم ها بالاتر و بهتر 
است. مقصر نتایج این تیم البته نویدکیا نیست. 
او دومین سال مربیگری خود را پشت سر 
می گذارد و شکست ها باعث پخته ترشدن او 
می شود تا به دوران اوج برسد. ضمن اینکه 
بازیکنان هم باید مسئولیت پذیر باشند و 
بدانند سپاهان پس از استقلال و پرسپولیس 
تیمی بسیار بزرگ است. آنها حالا با حذف 
از جام حذفی باید با تمرکز بالا به لیگ فکر 
کنند. در آسیا هم زردها می توانند نماینده 

خوبی باشند. 

گفـــتوگـــو

 ۳۲ میزبانی آمریکا 
از جام جهانی کشتی آزاد

جام جهانی  میزبانی  اعطای  با  ایسنا: 
کشتی آزاد در سال ۲۰۲۲ و ۲۰۲3 به آمریکا، 
تعداد میزبانی های این کشور از این رقابت ها 
به عدد 3۲ رسید. اتحادیه جهانی کشتی 
میزبانی رقابت های جام جهانی کشتی آزد 
در سال های ۲۰۲۲ و ۲۰۲3 را به آمریکا 
سپرد تا تعداد میزبانی های این کشور از 
جام جهانی به 3۲ برسد. آمریکا تاکنون 3۰ 
مرتبه میزبانی این رقابت ها را بر عهده داشته 
است. شهرهای تولیدو، اوهایو)1۷مرتبه(، 
لس آنجلس)3مرتبه(، چاتانوگا )۲مرتبه(، 
واشنگتن)۲مرتبه(، استیل واتر)۲مرتبه(، 
بالتیمور، فایرفاکس، آیداهو و لواسیتی، 
میزبانی جام جهانی کشتی آزاد را بر عهده 
داشته اند. میزبانی سال های ۲۰۲۲ و ۲۰۲3 
نیز به شهر آیوا سپرده شده است. هم چنین 
این مسابقات از ۸ تیم به 6 تیم کاهش یافته 
که شامل 5 تیم برتر رقابت های جهانی آن 
سال و هم چنین یک تیم به عنوان ستارگان 
با حضور قهرمانانی که کشورهای آنها جزو 
پنج تیم برتر قرار نگرفتند، برگزار می شود. 
هم چنین در سال های المپیک این مسابقات 

برگزار نمی شود. 

خارجازمستطیلسبز

خـــبر

غلامرضا فتح آبادی: 
 سال  به  سال 

 شاهد افت لیگ 
هستیم! 

حمله تند »استویچکوف« به »دمبله«: 
 در زمان من باید کفش تمیز 

می کردی
اسطوره آبی اناری ها به انتقاد تند از مهاجم 
فرانسوی این تیم پرداخت. عثمان دمبله 
یکی از گران ترین خریدهای تاریخ باشگاه 
بارسلونا به شمار می آید. این بازیکن فرانسوی 
حاشیه های زیادی در تیم داشته است و 
بازی های زیادی را هم به خاطر آسیب دیدگی 
از دست داده است. قرارداد این بازیکن تابستان 
پیش رو به پایان می رسد اما او برای تمدید 
رقم بسیار بالایی را می خواهد و این باعث 
شده تا باشگاه از جدایی قطعی او خبر دهد. 
هری.استویچکوف، ستاره پیشین بارسلونا 
به انتقاد تند از دمبله پرداخت و گفت: من 
به عنوان یک خارجی در بارسلونا بازی کردم 
و ستاره های مثل کوبالا، کاراسکو، لینکر، 
سالیانس و الیسانکو را به خاطر می آورم. من 
داستان این بازیکنان را به خوبی می دانم 
اما تو اصلا از ماهیت و هویت بارسلونا خبر 
نداری. به استویچکف گوش کن تا داستان 
را براید توضیح دهد. او در خطاب به دمبله 
اظهارکرد: ۴ سال ونیم است که در بارسلونا 
بازی می کنی اما تنها ۲۰ بازی کامل برای 
تیم انجام داده ای. اگر در زمان من بودی باید 
کفش های بازیکنان را تمیز می کردی. 1۰۴ 
بازی را به خاطر آسیب دیدگی از دست داده ای 
و تنها 1۸ گل برای تیم به ثمر رسانده ای و 
16 پاس گل داده ای این درحالی است که 
با پاداش ها 1۴۰ میلیون برای تیم هزینه 

داشته ای. این است داستان تو. 


